
Zápis zasedání AS FUD UJEP ze dne 15. 1. 2025 
Místo konání: zasedací místnost č. 234, FUD v 16.00 

 

Přítomni: 

STUDENTSKÁ KOMORA: BcA. Karolína Hruboňová, Jindřiška Milfaitová, Ing. arch. Jiří Philippe 

Janda, BcA. Martin Pecha, Ondřej Vasilovčík 

AKADEMICKÁ KOMORA: MgA. Jiří Dvořák, MgA. Martin Krupa, MgA. Jan C. Löbl, Ph.D., 

MgA. Adéla Machová, Ph.D., doc. PhDr. Tomáš Pavlíček, Ph.D., doc. Mgr. Anna Vartecká, 

Ph.D. 

 

HOSTÉ: prof. Mgr. Zdena Kolečková, Ph.D. (děkanka FUD) 

 

Omluveni: Mgr. et. MgA. Jan Krtička, Ph.D. (předseda volební komise) 

 

 

Zasedání Akademické senátu FUD UJEP bylo zahájeno bývalou předsedkyní AS FUD UJEP 

z období 2021–2024 Adélou Machovou, ta omluvila předsedu volební komise Jana Krtičku 

(nemoc). Přivítala děkanku FUD UJEP Zdenou Kolečkovou a požádala ji o úvodní slovo 

a taktéž přivítání nových členů AS FUD UJEP pro období 2025–2027.  

Děkanka poděkovala všem voličům a kandidátům do fakultního akademického senátu, 

poděkovala komisi a předsedovi volební komise za organizaci voleb a poblahopřála zvoleným 

senátorům. Dále senátory informovala, že ze strany vedení budou nadále řešit nové obsazení 

Etické komise (členové: T. Pavlíček, S. Milková a ze strany studentstva bude doplněn třetí 

člen) a Disciplinární komise (členové: K. Dytrtová, Z. Svejkovský, náhradníkem/zástupcem je 

K. Bartošová a 2 studenti budou navrženi, tj. 1 člen a 1 zástupce). Poprosila studentskou kurii 

o návrhy do těchto komisí, které ji mohou dodat e-mailem či osobně. Senátory též seznámila 

s agendou a dokumenty, se kterými bude oslovovat senát v následujících měsících – Plán 

realizace Strategického záměru na daný rok, Výroční zpráva. Vyzvala senát, že může 

průběžně dodávat podněty na aktualizace dokumentů a směrnic. Navrhla, aby senát zvážil 

svolání Akademické obce více než 1x do roka, tj. zvážit i 2x do roka. Přišla též s nabídkou pro 

agendu senátu alokovat v rámci jednoho administrativního místa děkanátu pomocnou 

administrativní sílu. 

 

Adéla Machová poděkovala paní děkance za úvodní slovo. 

Paní děkanka se omluvila a z pracovních důvodů odešla ze zasedání fakultního senátu. 

 

Adéla Machová byla pověřena řízením zasedání senátu do zvolení nové předsedkyně či 

předsedy senátu FUD UJEP a představila navržený program jednání: 

1. Souhrnná zpráva o výsledku voleb a představení zvolených členů AS FUD UJEP, 

2. Volba předsedy/kyně, 

3. Volba místopředsedy/kyně, 



4. Stanovení termínů zasedání AS FUD na rok 2025, 

5. Termín pro AO FUD UJEP, 

6. Různé – administrativní síla pro AS FUD. 

 

Senát doplnil k původně navrženému programu bod 5 a 6.  

S navrženým programem souhlasilo všech 11 přítomných senátorů. 

 

 

1. Souhrnná zpráva o výsledku voleb a představení zvolených členů AS FUD UJEP 

 

A. Machová seznámila senátory s výsledky voleb do AS FUD UJEP, dále s Jednacím řádem AS 

FUD, průběhem tajné volby předsedy/kyně a místopředsedy/kyně senátu, funkcemi 

a povinnostmi senátorů, předsedy a místopředsedy.  

Otevřela rozpravu k návrhům na volbu předsedy AS FUD UJEP.  

 

2. Volba předsedy/kyně, 

 

Postupně byli navrženi kandidáti na předsedajícího senátu FUD UJEP:  

Adéla Machová – návrh od M. Krupy, kandidátka souhlasila, 

Martin Krupa – návrh od A. Machové, M. Krupa zváží tento návrh, 

Martin Pecha – návrh od M. Krupa, kandidát návrh odmítl z osobních důvodů, 

následně se M. Krupa vyjádřil, že s návrhem souhlasí. 

 

Předseda bude volen z kandidátů: Adéla Machová, Martin Krupa. 

 

Na základě stanovení kandidátů byla zvolena bez výhrad členů senátu volební komise 

ve složení: Anna Vartecká, Jiří Dvořák, Jiří Philippe Janda. 

 

Volba probíhala tajně, senátoři se dohodli, že na lístek budou uvedena obě navržená jména 

kandidátů a z nich bude 1 zakroužkován. Předsedou se stane ten, kdo má nadpoloviční 

většinu hlasů. V případě, že nebude v prvním kole zvolen předseda, tak budou probíhat další 

kola. Volí se do improvizované volební urny. 

 

Volba předsedy senátu FUD UJEP proběhla tajně s výsledkem:  

Adéla Machová 10, Martin Krupa 1. 

 

Usnesení č. 1: Předsedkyní AS FUD UJEP byla řádně zvolená Adéla Machová. 

 

Senát poblahopřál nově zvolené předsedkyni a předal formální řízení zasedání senátu do 

rukou Adély Machové. A. Machová poděkovala za důvěru. 

 

 

 

https://fud.ujep.cz/wp/wp-content/uploads/2023/03/jednaci-rad-as-fud-ujep-2023.pdf
https://fud.ujep.cz/wp/wp-content/uploads/2023/03/jednaci-rad-as-fud-ujep-2023.pdf


3. Volba místopředsedy/kyně 

 

Předsedkyně senátu zahájila rozpravu na volbu místopředsedy a dodala návrh, že by 

místopředsedou měl být zástupce ze studentské kurie pro rovné zastoupení funkcí v senátu. 

Senátoři souhlasili bez výhrad. 

 

Postupně byli navrženi kandidáti na místopředsedu senátu FUD UJEP: 

Jiří Philippe Janda – návrh od M. Krupy a A. Machové z důvodu zkušenosti z jiných senátů 

a kandidát souhlasí, 

Martin Pecha – návrh od M. Krupy z důvodu zkušenosti z minulého senátorského období 

a kandidát souhlasí, 

Ondřej Vasilovčík – návrh od A. Vartecké a A. Machové z důvodu aktivního zastupování 

studentstva a kandidát souhlasí, 

Jindřiška Milfajtová – návrh od Karolíny Hruboňové a kandidátka nesouhlasí vzhledem 

k začínající funkci senátorky, 

Karolína Hruboňová – návrh od J. C. Löbla vzhledem aktivnímu zastupování studentstva 

a kandidátka z osobních a studijních důvodů nesouhlasí 

 

Místopředseda senátu bude volen z kandidátu: Jiří Philippe Janda, Martin Pecha, Ondřej 

Vasilovčík. 

 

Volební komise byla stanovena ve složení: Anna Vartecká, Jiří Dvořák, Jindřiška Milfajtová, 

Karolína Hruboňová.  

 

Volba místopředsedy probíhala tajně, senátoři se dohodli, že na lístek budou uvedena jména 

všech navržených kandidátů a z nich bude 1 zakroužkováno. 

A. Machová informovala, že se může stát, že volený kandidát nezíská nadpoloviční většinu 

hlasů, pak bude probíhat 2. kolo mezi kandidáty s nejvyšším počtem hlasů. 

 

Volba místopředsedy proběhla tajně s výsledkem: Jiří Philippe Janda 5, Martin Pecha 4, 

Ondřej Vasilovčík 2. 

 

Žádný z kandidátů v prvním hlasování nezískal nadpoloviční většinu, tj. min. 6 hlasů, a bude 

se hlasovat v 2. kole mezi kandidáty J. P. Janda a M. Pecha. 

 

Volba místopředsedy (2. kolo) proběhla tajně s výsledkem:  

Jiří Philippe Janda 6, Martin Pecha 5. 

 

Usnesení č. 2: Místopředsedou AS FUD UJEP byl řádně zvolen Jiří Philippe Janda. 

 

Předsedkyně AS FUD poblahopřála místopředsedovi a zahájila diskuzi ke schváleným bodům 

jednání. 

 



4. Stanovení termínů zasedání AS FUD na rok 2025 

 

M. Krupa připomněl, že AS FUD zasedával v návaznosti na předchozí zasedání AS UJEP, 

a to vždy týden před zasedáním AS UJEP, požádal o tuto návaznost na stanovení termínů 

budoucích řádných zasedání AS FUD UJEP. K jeho návrhu neměli senátoři výhrady 

a souhlasili. 

Po krátké diskuzi bylo též dohodnuto, že AS FUD se bude setkávat v pondělí či úterý (pro 

řádná zasedání) a mimořádné zasedání AS FUD budou svolávána na středy. 

 

Plánované termíny řádného zasedání AS FUD v roce 2025:  

po 10. 2. v 10:00, po 3. 3. v 15:00, út 8. 4. v 10:00, po 5. 5. v 10:00, po 2. 6. v 10:00, po 6. 10. 

v 10:00, út 4. 11 v 10:00, po 1. 12 v 10:00.  

 

5. Termín pro AO FUD UJEP 

 

AS FUD UJEP vybral první termín pro svolání Akademické obce FUD UJEP, je jím středa 16. 4. 

2025 od 14:00. Druhý termín AO FUD byl stanoven na 26. 11. 2025. 

Senát navrhuje vepsat oba termíny do harmonogramu FUD. 

Program AO FUD UJEP bude připraven a odsouhlasen na budoucích řádných zasedání senátu. 

 

6. Různé – administrativní síla pro AS FUD aj. 

 

Senát se dále rozhodl, že ustanovení případných komisí AS FUD (ekonomická, volební apod.) 

bude projednáno na dalších zasedáních, stejně jako budou na zasedání představeny 

naposled řešené body z období minulého senátu, které mají pokračování k další diskuzi či 

připomínkování. 

 

Senátorům bude na jejich e-maily nasdílena společná g-složka, kde naleznete zápisy 

a podklady k jednání, které jsou veřejně dostupné celé akademické obci FUD. Předsedkyně 

požádala senátory, aby se věnovali projednávané agendě před zasedáním, také aby 

potvrzovali svou účast na zasedání AS FUD, a to z důvodu, aby bylo předem jasné, zda se 

senát sejde v dostatečném počtu (nadpoloviční většina) k projednávání podnětů. 

 

Byl vznesen dotaz na oficiální komunikační nástroj senátu a předsedkyně informovala, že dle 

směrnice je to e-mail a úřední deska FUD UJEP (online i fyzická před budovou a v 1. patře 

fakulty). 

 

Bylo osvětleno hlasování formou „per rollam“, které probíhá e-mailem a je vyvěšeno na 

stránkách senátu FUD. Při vyhlášení per rollam je třeba, aby senátoři odpověděli všem 

příjemcům, konverzace se archivuje, kdo neodpoví do stanovené lhůty, ten se zdržel 

hlasování. 

 



Stanovisko k administrativní síle pro AS FUD – senát se shodl všemi hlasy (tj. 11 ano), že rád 

zužitkuje tuto nabídku především pro zápisy z jednání senátu a na dalších senátních 

zasedáních bude případně upřesněna další náplň práce (např. aktualizace informací na web 

stránce AS FUD, a tedy péče o sdělované online informace).  

 

V 17:20 odchází ze zasedání senátor T. Pavlíček (osobní rodinné důvody). 

 

Prosba od Anny Vartecké: Shrnout projednávané body z minulého jednání, které byly řešeny 

a je vhodné o nich mít dílčí informace. 

 

Předsedkyně A. Machová seznámila senát z projednávanou agendou z období 2021–2024 

a pro další detaily odkázala k zápisům, s tím, že bude možné to probrat na dalších 

zasedáních, pokud budou k dílčím bodům dotazy. Přiblížila vznik ekonomické komise 

a konzultaci přípravy rozpočtu fakulty, informovala o zajišťování agendy doplňovacích voleb 

do senátů. 

 

Předsedkyně AS FUD na závěr připomněla studentské kurii zajištění nominace do komisí, 

o kterých na začátku zasedání AS FUD hovořila paní děkanka. S místopředsedou se dohodla, 

že nominované kandidáty zašle on osobně za studentskou kurii paní děkance a předsedkyni 

AS FU dá do kopie tohoto e-mailu. 

 

Anna Vartecká vznesla dotaz na vydávání karet UJEP studentům v kombinované formě 

studia, tj. zda mají možnost získat kartu studenta UJEP. Při podávání žádosti se její studentka 

potýká s touto výzvou, není však známo, v čem přesně ji není vyhověno pro vydání karty. 

Senát doporučuje studentce ověřit možnosti podání žádosti o kartu studenta v kombinované 

formě studia na UJEP a v případě, že bude objevena nesrovnalost a nemožnost podat tuto 

žádost o kartu či ji nebude z nějakého důvodu vystavena, vyzývá studentku k sepsání dané 

situace a podání podnětu na senát. 

 

Předsedkyně poděkovala senátorům za dnešní účast a ukončila zasedání v 17:51. 

 

Další řádné zasedání je naplánováno na pondělí 10. 2. 2025, bude stanoven návrh 

programu a zaslána pozvánka e-mailem, jak stanovuje Jednací řád. Místem setkání bude 

zasedací místnost 234 na FUD UJEP. 

 

Zapsala: A. Machová 

Ověřil: J. P. Janda 


